
Beste griffie,

Hierbij onze vragen voor woensdag.

1. Welke kaders van de Raad heeft het college gevolgd met de aanbesteding van het 
welzijnswerk?

2. In het coalitieakkoord stelt het college: "We maken aanbestedingen zoveel mogelijk 
toegankelijk voor kleine en middelgrote ondernemers en geven ruimte aan MKB’ers om 
mengformules te creëren."
Op welke wijze heeft het college deze ambitie meegenomen tijdens het ontwerpen van de 
aanbesteding?

3. Er is veel onrust ontstaan door de uitkomst van de aanbesteding. Banen, 
dossieroverdracht etc. zijn hier onderdelen van.
Op welke manier gaat het college om met deze onrust? Is het college bereid om met alle 
betrokken partijen het gesprek aan te gaan?

Met vriendelijke groet,

Tom Verhaegh


